
Finansudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 13. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 21
Aktstykke om overdragelse af ansvaret for lokaltogtrafikken i Region Nordjyl-
land
Af transportministeren (Magnus Heunicke)

§ 28 Spørgsmål 16
Når ministeren i svar på spørgsmål 11 til aktstykket skriver, at det ”ikke [vil]
være relevant for Nordjyske Jernbaner at overveje anskaffelse af elektriske
tog til udførelse af trafikken”, forudsættes det da, at de nye tog, der skal ind-
sættes, kun skal være i drift indtil 2025? I bekræftende fald bedes ministeren
redegøre for, hvad der i så fald skal ske med de tog, der på tidspunkt kun vil
have været i brug ca. 8 år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Frank Aaen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Frank.Aaen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Camilla Hersom
formand
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